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Vragen: 

 

Hoofdstuk 2.1 Sociale kwaliteit 

Vraag 1:  

1a Is er al iets bekend over passend vervoer (geen politievoertuigen) als er géén 

sprake is van gevaar of strafrechtelijke feiten? 

1b  Zijn er al ontwikkelingen voor acute opvangmogelijkheden voor spoedeisende 

tijdelijke crisisopvang (Time-out bed)? 

 

Hoofdstuk 2.2 Fysieke veiligheid 

Vraag 2: Kan de burgemeester wat vertellen over de inzet van de Boa’s? 

 Wat zijn de effecten? 

Voorzien de Boa’s in de behoefte? 

   

Hoofdstuk 3.2 Veilig bedrijventerrein 

Vraag 3:  

3a Hoe krijgt het buitengebied een extra focus? Kan de burgemeester dit 

concretiseren? 

  

3b  Op welke wijze wil de gemeente( in samenwerking met ketenpartners) het 

buitengebied van de gemeente bijzondere aandacht geven, vooral gelet op de 

drugscriminaliteit (hennepkwekerijen – drugslaboratoria)? 

  

3c  Hoe gaat de burgemeester de (drugs) afvaldumpingen en de daarmee 

gepaard gaande opruimkosten aanpakken? 

 

Hoofdstuk 3.4 Veilig evenementen 

Vraag 4:  Hoe ziet de burgemeester de inzet van politie bij controles op verkeer, drank 

en drugs ingevuld, gezien de publicaties over de krapte bij de politie? 

 

Hoofdstuk 4.1 Jeugdoverlast 

Vraag 5: Zorgt de inzet van een mobiele jongerenkeet feitelijk niet voor meer overlast in 

de buurt bv. Geluids- en stankoverlast? 

  Wat zijn tot nu toe de ervaringen in de gemeente Gemert-Bakel? 

 

Hoofdstuk 4.3 Jeugd, alcohol en drugs 

Vraag 6: Er wordt gesteld dat het onderwerp jeugd, alcohol en drugs prioriteit heeft in 

het sociaal domein en dat dit zo blijft. 

 Volgens de SP wordt bezuinigd op alcohol- en drugspreventie. Is dit niet 

tegenstrijdig met elkaar? 
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